
PROTOKÓŁ NR 4/2019
z posiedzenia Gminnej Rady Seniorów

z dnia 25 listopada 2019 roku

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Gminnej Rady Seniorów według załączonej listy
obecności oraz:

1. Burmistrz Miasta i Gminy- p. Mariusz Dziuba
SekretarzMiasta i Gminy» p. Edyta Staniszewska
Przewodniczący Rady Miejskiej _ p. Tomasz Pietrucha
Wicemarszałek Senatu RP- p. Stanisław Karczewski
Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej , p. Lucyna Senator

6. Dyrektor Miejsko Gminnego Domu Kultury -p. Jacek Zakrzewski
7. Dzielnicowy Posterunku Policji › asp. sztab, Wojciech Orzeszek
8. Pracownik Urzędu-p. Tomasz Bogacki

wew.»)

Posiedzeniu przewodniczyła-p. Józefa Pokrywka Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów

Przyjęto następujący porządek posiedzenia:
l, Rozpatrzenie projektu budżetu na 2020 rok,
2. Informacja Policji na temat bezpieczeństwa mieszkańców gminy.
3. Informacja Burmistrza o stanie mieszkań komunalnych dla Seniorów i bezdomnych oraz

ich sytuacji materialnej.
4. Sprawy bieżące.

PKT 1

Na początku posiedzenia głos zabrał Marszałek Senatu RP Stanisław Karczewski, dziękując
seniorom za zaangażowanie, za pracę, za ich aktywność. Od kilku lat w Senacie organizowany

jest Dzień Seniora obchodzony w dniu 14 listopada na które obecnych zaprosił, Dotychczasowe

spotkania dotyczyły aktywności pracy podejmowane przez osoby senioralne. Na spotkaniu
rozmawialiśmy o osobach starszych potrzebujących opieki, wsparcia. Uruchomiony został

program dla osób niepełnosprawnych, ważne jest, aby te osoby miały opiekę. Pan Marszałek

podziękował władzom samorządowym za zaproszenie na posiedzenie ważne jest, aby

dostrzegać problemy i wsłuchiwać się w uwagi i oczekiwania oraz pomysły przekazywane

przez seniorów. Życzyl aktywności oraz zaprosil z problemami do biura, które mieści się przy
ul. Szerokiej. Przewodnicząca Rady podziękowała za udział w spotkaniu.
Przewodniczący Rady przypomniał, że w poprzedniej kadencji została powołana Gminna Rada

Seniorów. Następnie podziękował seniorom za aktywność i za pracę w radzie.
Pani Zotia Sarnecka poinformowała. że wzięła udział w Senacie w ogólnopolskim spotkaniu z

okazji Dnia Seniora. Podziękowałem władzom samorządowym za inicjatywę powołaniaGminnej

Rady Seniorów
Pan Burmistrz podziękował seniorom oraz radzie młodzieży w realizacji projektów oraz

podziękowania skierował dla pana Marszałka.
Radni seniorzy prosili o przygotowanie w przyszłym roku spotkania z okazji Dnia Seniora.



Pan Burmistrz poinformował o wnioskach przekazanych na posiedzeniu Rady Seniorów oraz
zapoznał z projektem budżetu na 2020 rok.
Następnie rada odniosła sie do spraw związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi.
uchwały Budżetu Obywatelskiego.
Glos zabrał dyrektor MGDK p. Jacek Zakrzewski przedstawił propozycje w ramach spotkań
miedzypokoleniowychm. in. koncerty przy tężni, uroczystości związane z 620-leciemNowego
Miasta, 60 _ lecie Muzeum, forma prozatorska, liryka, konkursy plastyczne, fotograficzne i
inne.

PKT 2
Głos zabrał dzielnicowy asp. sztab. Wojciech Orzeszek odniósł się do poszerzenia miejsca
parkingowegona terenie parku miejskiego. Zaapelowal do osób starszych o rozsądek i rozwagę,
aby nie udzielały przez telefon informacji dotyczących swoich danych personalnych numeru
kont bankowych i innych. W ostatnim okresie czasu na terenie Nowego Miasta nie odnotowano
przestepstw z udzialem osób starszych.
Przewodnicząca seniorów prosiła o zwrócenie uwagi na wyścigi kladów na terenie osiedla
wojskowego. które zakłócają porządek nocą, sprzątanie odchodów po psach, parkowanie
pojazdów na ul. Targowej (wjazd od strony pizzerii).

PKT 3
Informacjeo stanie mieszkań komunalnych przedstawil pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki
poinformował, że gmina posiada 55 mieszkań komunalnych i 3 mieszkania socjalne, Na terenie
naszej gminy nie ma osób bezdomnych.
Pan Franciszek Kuśmirek zapytał co bedzie mieściło się w lokalu po byłej bibliotece na ul.
Ogrodowej. Pan Bogacki odpowiedział. że prawdopodobnie pomieszczenia zostaną
wyremontowane i przeznaczone na lokale mieszkalne.
Pani Lucyna Senator dyrektor Miejsko Gminnego Domu Kultury zapoznała z informacją na
temat osób bezdomnych na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Informacja stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

PKT 4
Na posiedzeniu Rady Seniorów wypracowano i przekazano następujące wnioski:

]. Bieżące przesylanie do Gminnej Rady Seniorów projektów uchwał Rady Miejskiej
celem rozpatrzenia i wniesienia uwag.

2. Rozważyć sprawy otwarcia Dziennego Domu Pobytu Seniorów.
3. W parku miejskim pobudowac' brakujące chodniki.
4. Wzmocnic patrole policyjne na ulicach miasta w porze wieczorowej inocnej izabronić

wyścigów kladami po ulicach i na osiedlach.
5. Wykorzystac' ustalenia z monitoringu miasta i karać osoby. które nie sprzątają brudów

po psie.
ó. Włączyć do Budżetu Gminy na 2020 rok:

~ budowa: ścieżki rowerowej na ul. Tomaszowskiej oraz od wsi Pobiedna,
- przeznaczyć 20002ł, na bieżące koszty dla Rady Seniorów oraz diety za udział w sesji
Rady Miejskiej,
7. Zgodnie z Formularzem zgłoszenia udania do Budżetu Obywatelskiego nanieść
sumę 20 OOOzŁ dot, zadań integracji seniorów i młodzieży na spotkania
miedzypokoleniowe na 2020 rok.

Na tym posiedzenie Gminnej Rady Seniorów zakończono. Szczegółowa treśc' posiedzenia
komis'i 'est zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.
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